
VáÏení milovníci rychl˘ch kol 
a adrenalinov˘ch sportÛ,

jiÏ spoustu let se jezdí závody v rally v âeské republice i po celém
svûtû a lákají ãím dál více úãastníku i divákÛ. Tento druh sportu
mám velice rád nejen proto, Ïe mû lákají adrenalinové sporty, ale i
proto, Ïe i rally je oÏivením víkendu a mám vût‰í moÏnost se setkat
právû s vámi a popovídat si osobnû.

Pfievzal jsem zá‰titu nad leto‰ní Admiral rally Vy‰kov, jejíÏ 18. roãník
je dostateãn˘m dÛkazem tradice, která zde kolem této soutûÏe
vznikla. Nedílnou souãástí rally je rychlost, adrenalin a napûtí, které
tuto soutûÏ dûlají jedineãnou. 

Velmi rád bych chtûl podûkovat, jak za sebe tak i za vás pfiíznivce,
organizátorÛm této soutûÏe, díky kter˘m se tato známá a  tradiãní

rally koná kaÏdoroãnû jiÏ od roku 1992 a vy mÛÏete b˘t spoleãnû s námi u toho a to právû ve Vy‰kovû. 

Závûrem bych chtûl popfiát v‰em posádkám soutûÏních automobilÛ, které se úãastní Admiral rally
Vy‰kov, úspû‰n˘ dojezd do cíle v co nejlep‰ím ãase a divákÛm pfiíjemn˘ záÏitek a zároveÀ bych chtûl
vyzvat a poprosit diváky o obezfietnost a bezpeãnost pfii závodech.
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